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 שיתוף ציבור

אמש נערך מפגש שיתוף ציבור בנושא טורבינות רוח. נושא טורבינות הרוח עלה 

רים נוספים תבחודשים האחרונים בעקבות תכניות להקים חוות רוח בגלבוע ובא

 מענייןונושא קרוב לליבם, למפגש הגיע כמה עשרות תושבים מהעמק שה זור.בא

מייק ארליך מהנדס המועצה, דרור חי מלשכת התכנון הדוברים בפאנל: אותם. 

 –ועדה המחוזית, איתן פרנס ונציג ארגוני הסביבה ב –במחוז צפון, לירון שפירא 

נציג צוות ההסכמות  -הלל בייטנר ומנכ"ל איגוד חברות אנרגיה ירוקה לישראל, 

את  ,מעלה גלבוע, הציגו כל אחד מנקודת תפקידו ומבטובנושא טורבינות הרוח ב

 נושא הקמת הטורבינות והשפעתן על הסביבה והתושבים.

בהיבט רחב  ש למועצה תבחןגאשר תו כל תוכניתבהמשך נאמרו דברים ודעות על ידי המשתתפים שהגיעו למפגש. הבהרנו ש

 .שיכלול גם את הפגיעה הפוטנציאלית באיכות חייהם של התושבים

תכנית אב לשטחים פתוחים ובמהלך השנה הקרובה צפויים עוד מספר מפגשי ציבור. נשמח  הכנתהמועצה נכנסה לתהליך של 

 ויבוא לקחת חלק במפגשים ולהשפיע על התכנית ועל יישומה בהמשך.אם הציבור יהיה שותף, 

 

 לשדה נחום 80

 ,כחות אורחים רבים ובני משפחהבמופע קהילתי רב משתתפים ומרשים, ובנו

ציינו בשבוע שעבר בשדה נחום את חג השמונים. עשרות משתתפים לקחו חלק 

אשר בשנים  ,בהכנות לחג ובערב עלו לבמה לספר את סיפורו של הישוב ואנשיו

האחרונות קולטים משפחות רבות. במבואת הכניסה לחדר האוכל הוצגה תערוכת 

יחה הדמוגרפית ניכרו היטב על הבמה עם צילומים. התחדשות הישוב והצמ

המשפחות הצעירות והוותיקים אשר הפליאו  ,הילדים ובני הנוער הרבים

 בריקודים, בשירה, ובמשחק. 

  בשדה נחום חיה קהילה חזקה, עם תחושת שייכות וגאווה מקומית וחיי חינוך ותרבות ענפים. ברכות !

 

 מטה בשדה נחום

התקיים מפגש של מטה המועצה בשדה נחום. שמענו על האתגרים שמזמנת הצמיחה  ,ממש אחרי חגיגת השמונים ובאווירת החג

. בשדה נחום הוקמה ההרחבה והבטחנו להמשיך לסייע ולתמוך המוצלחת והמהירה וקליטת המשפחות להרחבה ולתוך הישוב

מהסמיכות לרכבת  אשר נהנהמובילים בצמיחה הדמוגרפית באזור שנה וכיום הוא אחד מהישובים ה 20הראשונה בארץ לפני 

 ולאזור תעסוקה צומח. 

 

 כים, נהרג זאב אבידר, חבר קיבוץ נוה אור."בתאונת דרכים קשה שהתרחשה אתמול בכביש התענ

 וכל בית נווה אור. אנו משתתפים בצערם הכבד של המשפחה

 



 

 

 

 

 

 ליגת קיץ

השנה  היזו .ש תומר רון"ביום שישי האחרון הסתיימה ליגת הקיץ בכדורסל ע

שובי המועצה יהעשירית שבתקופת הקיץ מתקיימת ליגה בין הישובים שלנו לי

קיימים במגרשים ובאולמות שבישובים, המשחקים ברובם מת  האזורית גלבוע.

 .והמשחקים מזמנים מפגש קהילתי רחב, ספורטיבי ומהנה

שלוחות  -במשחק הגמר נפגשו נבחרת מירב מול  הנבחרת המשותפת שלפים

 69-63 ולאחר משחק רב תהפוכות ומתח רב, ניצחה הקבוצה ממירב בתוצאה 

 .וזכתה לראשונה בתולדותיה בגביע

 

 

 שנה חדשה בפתח

 השנה שמסתיימת בשבוע הבא הייתה ברוכה בעשייה ופעילות בתחומים רבים. 

עם פרוס השנה החדשה נאחל לעצמנו שנדע לשמור על הסולידריות האזורית, שנמשיך לרקום את הרקמה האנושית והקהילתית 

 .ולהתפתח לצמוח , בעמק המיוחדת

 

 

 

 שבת שלום,

 בה וחג שמח !שנה טו

 

 יורם קרין

 ראש המועצה

 
 

 

 


